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1. Opening en mededelingen 
 
De secretaris Max Alias is helaas wegens privé omstandigheden niet aanwezig. 
Het verslag van de vergadering zal worden verzorgd door Eduard de Beer. 
 
2. Ingekomen stukken: 
- Mail van Peter en Joke v.d. Togt i.v.m. wijzigingen clubkampioenschappen 
- Mail Max van der Lubbe idem 
- Brief Arie Pitlo idem 
- Mail Rob Kleihorst i.v.m. aantrekkelijk maken weekend-wedstrijden en 

wijzigingen huishoudelijk reglement 
- Mail Herman Haarman i.v.m. omissies huishoudelijk reglement 
 
 
 



3. Goedkeuring notulen ALV 23-11-2022 
 
Een aantal opmerkingen betreffende taalfouten in de notulen (milleniums ipv 
millennials, een en ader moet zijn een en ander). De voorzitter zegt toe dat de 
notulen nogmaals worden nagelezen op tekstuele missers. 
 
Maria geeft een korte toelichting over de stand van zaken mbt de statuten en 
reglementen. Deze zullen verder in de najaarsvergadering worden behandeld. 
 
 
4. Ontwikkelingen Golfclub Bentwoud 
 
Arie Pitlo geeft een toelichting op de stand van zaken bij de senioren. Er is 
duidelijk sprake van groei bij de senioren. Steeds meer 9-holers. Gemiddeld 
spelen tussen de 50 en 60 leden mee met de Seniorenwedstrijd. Er zal vaker een 
nazit worden georganiseerd om het sociale karakter van de club te benadrukken. 
 
Maria legt uit dat de administratieve koppeling tussen Club en Baan niet is 
doorgegaan. Ondanks toezeggingen van de leveranciers bleek een koppeling toch 
technisch niet haalbaar. We gaan dus op de oude voet verder. 
 
Op 6 mei 2023 zal een dag worden georganiseerd voor leden die vanaf 2022 lid 
zijn geworden. De evenementencommissie organiseert die dag ook een “pub-
quiz” voor de nieuwe leden. 
 
Daarnaast komen er nog activiteiten zoals de Koningswedstrijd en de Mid-zomer 
wedstrijd.  
 
Na een vraag daarover legt Maria uit dat we een aantal Thee- leden hebben. Dit 
zijn mensen die nog wel lid zijn maar door omstandigheden niet kunnen spelen. 
 
 
5. Jaarverslag voorzitter 
 
Geen nadere toelichting. Het jaarverslag staat op de website. 

 
6. Jaarrekening  
 
De penningmeester geeft een toelichting op de jaarcijfers. 
 
Rick heeft een vraag mbt de reservering van € 6000 voor lustrumfeest. Gezien 
de kosten voor het feest van afgelopen jaar lijkt dit bedrag te laag. Edwin legt uit 
dat er voldoende ruimte in de begroting is om eventuele hogere kosten op te 
vangen. Het feest van vorig jaar was na 2 Corona-jaren groter en misschien wat 
duurder dan voorzien.  
 
Na een vraag over de begroting voor 2024 meldt Edwin dat deze pas aan de orde 
komt in de ALV van het najaar. 
 
Edwin leest het verslag voor van de kascommissie. 



De kascommissie (Cees van Gent en Eric Panhuizen) stelt voor aan de ALV om 
het bestuur decharge te verlenen inzake het gevoerde financiële beleid onder 
dankzegging aan de penningmeester. 
 
De vergadering gaat akkoord met het voorstel om het resultaat van 2022 toe te 
voegen aan de Algemene Reserve. 
 
Het bestemmen van het resultaat 2022. Toevoegen aan de Algemene Reserve.  
 
Het bestuur wordt decharge verleend door de ALV inzake gevoerde financiële 
beleid.  
 

 
7. Vaststellen van het Huishoudelijk Reglement 
 
Maria geeft een toelichting op de stand van zaken mbt het huishoudelijk 
reglement (onderdeel van de statuten).  
 
Rini heeft met Maria gemaild over haar zorgen voor de zittingsduur van de 
commissieleden. De wijzigingen gaan pas in wanneer de nieuwe statuten 
geëffectueerd worden. Dat zal dus niet eerder zijn dan 1 januari 2024. Pas 
daarna gaat de zittingstermijn van 3 jaar in. 
 
De commissies houden het mandaat om hun eigen financiële boekhouding te 
runnen. Het bestuur is ervan overtuigd dat dit op een goede manier en integer 
wordt gedaan. Indien nodig kan het bestuur natuurlijk om inzage in de stukken 
vragen. De commissies zijn natuurlijk wel verantwoording schuldig aan de leden 
en Arie Pitlo maakt duidelijk dat dit ook jaarlijks gebeurt. 
 
Rick stelt voor om een overgangsregeling te maken om ervoor te zorgen dat 
over drie jaar de commissies niet leeglopen. Hier wordt door het bestuur naar 
gekeken. 

 
Herman Haarman heeft het bestuur er via een mail op gewezen dat er een kleine 
omissie in de tekst zit mbt de commissies. Dit wordt door het bestuur bekeken. 
 
De kascommissie en de klachtcommissie zijn de enige commissies die slechts 
twee jaar kunnen blijven zitten. Dit om objectiviteit van de commissieleden te 
blijven garanderen. 
 
Petra Knol heeft bezwaar tegen de wijze hoe er wordt omgegaan met de 
clubkleuren (zie ook communicatieplan). Dit heeft helaas te maken met de 
hoeveelheid kleuren in het logo van GC Bentwoud. Drukken en borduren geven 
verschillende resultaten. 
 
Roy heeft bezwaar tegen de tekst van artikel 7. Betreffende lidmaatschaps-
formulier. Naar de formulering zal opnieuw worden gekeken. 
 
Roy is een voorstander van het aanspreken van aspirant leden met HET i.p.v. Hij 
of Zij. (niet duidelijk of dit serieus werd bedoeld). 

 



Roy merkt op dat het Seksueel Intimidatie Reglement van de NGF niet zo wordt 
genoemd. Wordt nagekeken. 
 
Rondenkaart i.p.v. ronde kaart 
 
Bij de contributieregeling is een stukje tekst weggevallen. In het vierde kwartaal 
is de contributie nog 25%. 
 
Commissieleden benoemd door het bestuur? Strikt formeel klopt dat. Het 
bestuur zal zich niet snel bemoeien met benoemingen in commissies maar wil 
wel graag op de hoogte gehouden worden om ook nieuwe commissieleden 
welkom te kunnen heten. 
 
Er wordt gewerkt aan een functie/takenboek waarin alle taken en bevoegdheden 
van iedere commissie staan. 

  
 

8. Wijzigingen in het wedstrijd-reglement van de CK. 
 

Ton neemt het woord voor dit onderwerp. 
 
Ton stelt zich voor aan de vergadering. Geeft een compliment aan de actieve 
commissies binnen de vereniging. 
 
Sportieve hoogtepunten zijn de competitie en de clubkampioenschappen. De 
CK’en leven in de ogen van het bestuur onvoldoende. Daarom is een commissie 
(Roel, Tonny, Rick, Eduard, Ton) druk geweest om een plan te maken om de 
CK’en te revitaliseren.  
 
Ton geeft een toelichting op het plan dat door de commissie is gemaakt.  
 
Arie Pitlo, Max van der Lubbe en Rob Kleihorst geven een uitgebreide toelichting 
op hun bezwaren tegen de wijzigingen van de leeftijdscategorieën bij de 
clubkampioenschappen. 
 
Er ontstaat discussie over de NGF regels/statuten met betrekking tot de 
leeftijdsindeling. Clubs zijn vrij om hier zelf invulling aan te geven. 
 
Na stemming blijkt dat een ruime meerderheid van de aanwezige leden tegen de 
wijzigingen is en deze zullen dan ook dit jaar niet worden doorgevoerd. 

 
De leden zullen via een mail op de hoogte worden gebracht van de uitkomst van 
deze stemming. De WeCo zal de leden die zich reeds hebben ingeschreven 
benaderen en de wedstrijdkalender zodanig aanpassen dat weer volgens het 
oude systeem kan worden ingeschreven. 

 
 
9. Jeugdplan 

 
Jos geeft een uitgebreide toelichting op het jeugdplan. Dit plan is binnenkort 
voor iedereen te lezen op de website van de club.  

 



Het is natuurlijk bekend dat de gemiddelde leeftijd van de populatie van GC 
Bentwoud aan de hoge kant zit. Het aantal jeugdleden is behoorlijk laag dus er is 
voldoende reden om daar meer aandacht aan te schenken. Daar is een visie op 
jeugd 2023/2026 uit voort gekomen welke onder verantwoordelijkheid van Jos 
Vos (bestuurslid met hoofdtaak jeugd) zal worden vormgegeven.  
 
Het doel van de club is verjonging en groei. Met name aandacht voor de jeugd in 
de leeftijdscategorie 7-21. 
 
Er is inmiddels een jeugdcommissie samengesteld. Julien Linkerhof, Paul Weber,  
Simke de Jong en Jacqueline Knetsch.  
 
Momenteel zijn er 16 jeugdleden binnen de club. De baan, het bestuur en de 
Academy sponsoren deze jeugdleden. Het aantal moet zeker nog omhoog.  
Doelstelling is om te groeien van 16 naar zeker 40 jeugdleden. Er wordt twee 
keer per jaar een ouder/kind wedstrijd georganiseerd. Ook zullen er par/3 
wedstrijden worden georganiseerd. Dit als opmaat naar wedstrijden op de grote 
baan nadat de kinderen hun basis-handicap 54 hebben behaald. Met de WeCo zal 
worden overlegd hoe jeugdwedstrijden in de kalender kunnen worden ingepast. 

 
Er zal worden geprobeerd om vrijwilligers te werven onder de leden om 
jeugdspelers wegwijs te maken op de baan en mee te helpen bij de organisatie 
van een open jeugddag. Hiertoe zal binnenkort een flitsbericht aan de leden 
worden verzonden.  
 
Met het bestuur zal worden overlegd over een budget voor het jeugdgolf en het 
plan zal binnenkort te lezen zijn op de website van de vereniging. Ook zal er 
aandacht worden geschonken aan externe bekendmaking van de plannen voor 
jeugdgolf op Bentwoud. 
 
Jos merkt nog op dat het ‘vasthouden’ van jeugd wanneer de middelbare school-
leeftijd bereikt wordt een uitdaging  zal zijn. 
 
Er wordt nog voorgesteld om in lokale bladen aandacht te schenken aan de 
mogelijkheden voor jeugdgolf (huis-aan-huis bladen, scholen e.d.). Met scholen 
zijn inmiddels contacten. 
 
Naar aanleiding van een vraag vertelt Jacqueline dat de meeste kinderen ouders 
hebben die golfen op Bentwoud. Slechts 1 jeugdlid golft hier zonder dat familie 
hier speelt. Bij ouder/kind toernooi zal een commissielid optreden als “ouder”. 
Niet alle ouders zijn overigens lid van GC Bentwoud. 
 
Jos hoopt dat er ooit Clubkampioenschappen Par 3-4 zullen worden gespeeld. 
 
Ook op de website van de NGF is informatie te vinden over jeugdgolf. 
 
10. Rondvraag 
 
Rick stelt voor sluiting van de inschrijvingstermijn CK Matchplay op 14 dagen te 
stellen. 

 



Rob Siemer vraagt naar jaarverslagen commissies. Deze zijn te vinden op de 
commissie pagina’s op de website. 
 
Een vraag betreffende de beroepscommissie en klachtcommissie wordt door 
Maria beantwoord. In de vorige ALV zijn statuten en reglementen aangenomen 
en worden de commissies ook weer gevuld. 
 
Ton Overdijk wil graag verhoging van het budget van de herencommissie. Edwin 
legt uit dat de commissie altijd zelf met een voorstel-begroting komt en dat deze 
vrijwel altijd ongewijzigd worden gehonoreerd. Een goed onderbouwde verhoging 
van het budget zal dan waarschijnlijk geen bezwaar opleveren mits de middelen 
toereikend zijn. 
 

 
11. Sluiting van de vergadering 

 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.30 en nodigt de leden uit voor een 
drankje aan de bar. 

 
 

 
 
 


